
Υιοθετώ… Δεν αγοράζω  

Ο σκύλος δεν είναι μόδα, δεν είναι ένα ρούχο που σου άρεσε και απλά το 

πήρες γιατί όταν το βαρεθείς θα το πετάξεις στη ντουλάπα σου. Δεν είναι 

υποκατάστατο, δεν το παίρνεις γιατί πήρε και ο φίλος σου και ζήλεψες. 

Μιλάμε για μια ψυχή! Το αν θα πάρεις σκύλο ή ένα κατοικίδιο είναι απόφαση 

ζωής. Θα ζήσεις μαζί του ισότιμα, θα είναι μέρος της ζωής σου, θα δώσεις 

αλλά θα πάρεις πολλά περισσότερα. Με το να υιοθετήσεις θα έχεις σώσει μια 

ψυχή και μόνο αυτό που θα σου προσφέρει όταν μπαίνεις σπίτι είναι 

υπεραρκετό. Δεν υπάρχουν λόγια για το πώς θα σε ηρεμεί όταν δεν θα είσαι 

καλά, για το πώς θα σε βοηθήσει να ξεχαστείς και να γελάσεις, για το πως ποτέ 

μα ποτέ δεν θα σε 

προδώσει. Αντίθετα, 

οι άνθρωποι 

φέρονται με τον πιο 

απάνθρωπο τρόπο 

στα ζώα. Αυτό που 

δεν νοείται εν έτη 

2022 και με 2 

εκατομμύρια 

αδέσποτα σκυλάκια στην Ελλάδα είναι να υπάρχει ακόμα κόσμος που 

αγοράζει σκύλο. Για τη ράτσα, τη φινέτσα, τη… λεζάντα. Δεν γίνεται να 

διατίθενται ακόμα και χιλιάδες ευρώ για αγορά σκύλου, όταν υπάρχουν τόσα 

αδέσποτα για υιοθεσία. Όταν μπορείς να σώσεις μία ψυχή και φυσικά να 

διαθέσεις αυτά τα λεφτά ή μέρος αυτών σε μία φιλοζωική που οι άνθρωποι τα 

ταΐζουν και φροντίζουν καθημερινά εκατοντάδες σκυλιά βασιζόμενοι, στην 

τσέπη τους, σε κάποιες δωρεές και στην αγάπη τους. 
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